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vorm van automatisering nodig. Voor een groep van ongeveer 3000 mensen is de 

reis nog niet afgerond (effectbepaling, tegemoetkoming, schadeverzoeken). 

Aandachtspunt: Ontwikkelen van de pdf is voor mensen zonder effect alléén 

relevant als het binnen een maand kan gebeuren. De complexere groep heeft 

waarschijnlijk meer baat bij het eindrapport en de personalisatie van het portaal. 

Buiten wel/of geen meerwaarde voor de burger, zit er in dit project mogelijk kans 

om te leren, wat uiteindelijk meerwaarde kan toevoegen bij de BD.  

 

3. Overige FSV 

Update: We krijgen toch toegang tot de SAS query. De SMS wordt ontwikkeld en 

getest, het hele proces rondom de tijdlijn is hiermee binnenkort geautomatiseerd. 

Upload door burger 

Update: Volgende week wordt de upload functie getest. Ook encrypted files 

kunnen gescand worden dus er is geen issue met de virusscan bij download.  

Actiepunt: Uitzoeken of er eisen verbonden zijn voor up- en download vanuit de 

BD.  

Download door burger 

Update: We mogen géén koppeling maken tussen Pleio en DMB om de 

documenten naar het portal te uploaden. Daarom een alternatieve handmatige 

route om docuemnten op te halen vanuit DMB. Hier kunnen we later wellicht RPA 

op inzetten. 

 

4. TTB Portaal 

Actiepunt: Uitzoeken of er een helpdesk/contactpagina voor bewoners is voor het 

TTB Portaal. 

Update: Export data: Er zijn momenteel twee funcitoneel beheerders met toegang 

daartoe.  

Actiepunt: Één beheerder aanwijzen die verantwoordelijk is voor de export.  

 

6. FSV DX Portaal 

Zie slide. 

 

7. W.v.t.t.k. 

Aandachtspunt: Door BSN Checker via DMB kunnen FSV geregistreerden zonder 

MM1/2 geen tijdlijn aanvragen. Een mogelijke oplossing kan zijn een nieuwe 

functionaliteit aan de checker toevoegen. Ook worden momenteel brieven ingevoerd 

om het probleem op te lossen.  

Actiepunt: Uitzoeken wat er is gebeurd met de BSN-check? Deze bestond namelijk 

al vóór indienen van MM.  

Update: Wij zijn goed door de audits heen gekomen op het gebied van Digid, maar 

indien de BD een probleem krijgt met Logius, zou dit effect op onze DigID kunnen 

hebben. We houden dit in de gaten. 

 

 

 

 

 

 

 




